
 

 

 

 

 

 

 
 

Mødereferat 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelse 4-19/20 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

26.11.19 Konferencelokale 19.00-21.00 

Deltagere 

Frank Enemark, Kasmir Pomykala, Steen Hede, Kira Antonsen, Søren Lar-

sen, Christina Skjødt, Frida Andersen, Christa Dyrbjerg ®, Jørgen Greger-

sen og Jan Poulsen. 

Bemærkninger 

Afbud: Kim Christoffersen, Tine Schmidt og Rasmus Nielsen 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 
Referat fremsendt elektronisk. 
Godkendt og underskrevet. 
 

2. Godkendelse af dagsorden. 

3. Erfaringsudveksling i forhold til AULA – Christa Dyrbjerg 
På det sidste skolebestyrelsesmøde ønskede man en genoptagelse af erfaringsudveks-
lingen på næste møde omkring AULA bl.a. i forhold til ensretning af lektiebog m.m. 
 
Ålykkerådet ønsker adgang til forældrerødderne på skolen. CD afsøger muligheder. 
 
Kan ikke det samme som Intra, men løser det, det er udviklet til ift. kommunikation 
mellem skole og hjem og sikker fildeling. 
 
Er stadig under udvikling 
 

 

4. Drøftelse af garderobeforhold – Kasmir Pomykala 
Der er et ønske om at drøfte garderoben i indskolingen, da der er en oplevelse af at 
pladsen, der er givet pr. elev er alt for lille og uhensigtsmæssig. Garderobeforholdene i 
indskolingen var en del af afdelingens indretning ved bygningens opførelse. 

Vi kan evt. fjerne taskereolerne, således vi kan flytte lidt rundt på de øvrige reoler. 

Indskolingen kommer med en tilbagemelding til næste gang. 

Tøm garderoberne hver fredag. Godt for indeklimaet og pladsen i garderoberne. 

 

 

 

Aalykkeskolen 

 

Dato 19. februar 2020 

Udsendt af 

Jan Poulsen 

 

Afbud til: 

Jan Poulsen 

Direkte telefon 79 79 79 80 

E-mail japo@kolding.dk 
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5. Skolegård Status på optimering af skolegård – Elevråd  
Elevrådet fremlægger deres tanker fra fagdagen omkring optimering af skolegård. 

 
Glade for klodsen, kravlegården, basketbanen, fodboldbanen, den bløde bane, klatre-
kuben. 
 
Mangler asfalt – gerne blødt/kunstgræs.  
Net rundt om fodboldbanen. 
De gule bænke tager for meget plads fra boldspil, men samtidig er de tænkt som et 
boldfrit område, til de elever der ikke ønsker boldspil. 
 
Tarzanbanen er meget fugtig i den våde tid. 
Skolen er klar over, at legeredskaberne er slidte, men afventer projektet. 
Legepatruljen starter snart som et tiltag til elever, der har lidt svært ved at komme i 
gang i pauserne. 

 
Input fra indskolingen mangler, idet elevrådet er fra 4.-9. klasse. Men eleverne vil bare 
blive glade for det de får, hvis det er nogle kravle/hoppe/klatre inspireret legeredska-
ber. 
 
Overdækket cykelparkering. 
 
Skolegården bør også tænkes som et læringsrum af skolens pædagogiske personale. 
 
For lukkede oaser kan desværre invitere til det forkerte selskab efter skoletid – især i 
en midtbyskole. 
 
Fritidsbrugerne parkerer i gården, men det kan stoppe, hvis det vil ødelægge en ny le-
geplads/belægning. 
 
Husk at en del af skolegården er en brandvej. 
 
Punktet kommer på stand by indtil ultimo februar  
 

6. Drøftelse af principper omkring adfærd – Frank Enemark 
Generel drøftelse af elevadfærd/social adfærd/digital adfærd – punkt 3, der organiseret 
som:  

3. Social adfærd  
3.1 Adfærd  
3.2 Trivsel  
3.3 Inklusion  
3.4 Sundhed 
 

 Punktet er udsat. 
 

7. Orientering om Aalykkerådets arbejde – Kira Antonsen 
Klasseforældrerådenes fællesråd – Aalykkerådet – har været samlet, hvilket der orien-
teres om. 
 
Orienteringsmøde d. 7/11-19. Afholder fremadrettet kun møder en gang årligt. 
Aalykkerådet har bl.a. planer om en markedsdag, hvor 7. årgang kan tjene penge til 
deres kommende lejrskole. Forældreforedrag om digital adfærd i marts. 
Aktive med ideer til forskellige aktiviteter, der understøtter skolen og forældrerådsar-
bejdet. 

Årshjulet giver god mening og er overskueligt. 
 
Linke op til årshjulet kan komme på Aalykkeskolens nye hjemmeside på AULA. 
Gennemgås ved et kommende møde. 
 

 

8. Elevernes spisepauser –  
Der ønskes en drøftelse af rammerne for elevernes spisepauser. Med virkning fra næste 
skoleår vil elevernes samlede pausetid stige fra 60 minutter om dagen til 70 minutter 
om dagen. 
 
Drøftelse om spisepausens længde. Forældrene opfordrer til bedre tid til spisning. 
Forskellige behov for længden af spisningen alt efter alder. 
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Generel opbakning til at det er middagspausen, der forlænges, når eleverne skal have 
10 minutter mere pause fra næste skoleår. 
Skolebestyrelsen orienteres om skolens beslutning inden sommerferien. 

 

9. Orientering 
a. Brugernævnsmøde 

Handlede om besparing. Mødet skulle have omhandlet ”overgange”. 
 

b. ”En god historie” 
Aalykkeskolen ligger nr. 1 i Kolding Kommune og er på en 32. plads ift. prøve-
resultaterne opholdt med vores socioøkonomiske forhold. 
 

c. Procedure for personaleoptimering 
Orientering herom. Den 6/12-19 udmeldes hvor mange det omhandler. D. 
9/1-20 bliver der ”prikket” 
PO informerer bestyrelsen om han må informere. 
 

d. Elevråd 
Takket nej til DSE.  
 

e. O.a. 
Intet. 
 

10. Evt. 

 


